
VOLITVE SO POTEKALE BREZ POSEBNIH PROBLEMOV

Nagelj za rojstni dan
Vnedeljo, 16. marcaje bllo ob 7. uri zjutraf na vollščlh
vse nared. Vrata so se odprla, prlhajati so začeli prvl
volllci. Marslkje so bill med prvlml volilcl mladl IJudJe
v smučarsklh dreslh, kl so želeli najprej opravlti svojo
dolžnost, da so se lahko potem brezskrbno predall
užlvanju na bellh pobočjih.

»Vse poteka normalno, volilna
udeležba je zadovoljiva,« so nam
zagotavljali na vseh voliŠčih v ob-
čini Center, ki smo jih obiskovali
doma ves dan. Za bolj vedro
vzdušje so poskrbeli na Prulah,
kjer so postavili pred volišče
zvočnike in predvajali glasbo. Si-
cer pa so aktivisti v sleherni kra-
jevni skupnosti poskrbeli za ne-
kaj posebnega. Najbolj iznajdJjivi
so bili v krajevni skupnosti Trg
osvoboditve, kjer so podarib na-
gelj vsakemu volilcu, ki je tisti
dan praznoval svoj rojstni dan.

Povprašali smo nekaj volilcev,
kaj menijo o volitvah. Takole so
na odgovorili:

Drago Stojnič: Botfe bi bilo, če
bi bilo več kandidatov. Izbor bi
bil lažji.

Drago Meze: Delno sem sode-
loval že v kandidacijskih postop-
kih tako sem lažje vplival na izbi-
ro kandidatov.

Marija Tomc, upokojenka:
Svobodno sem lahko izrazila svo-
jo voljo, pa tudi v kandidacijskih
postopkih sem sodelovala.

Ivan in Milena Majerholc:
Midva sploh nisva dobila vabila,
kar kaže, da očitno bolj zaupamo
tehniki kot ljiidem. Vendar se je
vse dobro izteklo, saj sva lahko
volila brez problemov.

Jana Kalar, gospodiiya: Svojo
voljo lahko izraziš s tem, da lah-
ko prečrtaš kogar hočeš.

LJubica Svoboda: delavka: Mi-
slim, da se volitve, tako kot so,
kar v redu. Vsak lahko izrazi svo-
jo voljo in zaupanje tistim, za ka-
tere se odloča.

Cotiš Vesna, zdravnica: Na vo-
litve grem pač zaradi svoje držav-
ljanjske dolžnosti, čeprav žal ne
poznam nobenega od kandi-
datov.

Valerija in Marjan Rojc: Prav-
kar sva se preselila in nobenega
ne poznava. Pri naslednjih voli-
tvah bo že bolje.

Gizela Orešnik, gospodinja:
Prav bi bilo, če bi kaj več vedeli
o kandidatih, če jih že ne poz-
namo.

Letos je bilo mary težav z volil-
nimi imeniki kot leta 1982. V kra-
jevnih skupnostih so volilne ime-
nike temeljito prečesali. Povsod
pa so se pritoževali, da so dobili
premalo propagandnega gradiva.
Tudi razglasov s kandidatnimi li-
stami je bilo bore malo.

Glavna težave v večini krajev-
nih skupnosti naše občine pa je
visoka starostna struktura prebi-
valcev. Tako je na primer v KS
Gradišče kar 100% krajanov sta-
rejših nad 60 let. V KS Ajdovšči-
na pa je poprečna starost prebi-
valcev 65 let. Podobno je tudi v
nekaterih drugih krajevnih skup-
nostih, kar objektivno pogojnje
določeno ̂ abstinenco.

Sicer pa so potekale volitve
brez posebnih problemov in te-
žav. Po svoje je značilno tudi po-
ročilo postaje milice, ki pravi, da
je bila noč pred volitvami ena
najbolj mirriih v zadnjem ob-
dobju.


